
REFERAT AF BM 01-25 DEN 13. JANUAR 2025 

  

DELTAGERE: 
 HEIDI WIENDAHL HW  FORMAND 
 GITTE PEDERSEN GP KASSERER 
 MORTEN A. SVENDSEN MAS TU-LEDER 
 KENNETH ANDERSEN KA SKOMAR 
 MICHAEL SØRENSEN MS BESTYRELSESMEDLEM 
 JAN BEMMANN JB SUPPLEANT 

  

Til medlemsmødet vil Heidi bruge JB’s oplæg vedr. klubudvikling som opfordring til at 
igangsætte projektet. 
 Vedr. skomar blev diskuteret større præmier og indskud. Dato for afvikling de første dage af maj 
måned. Derudover antallet af mulige deltagere om dette skal være flere end 32 op til 64. En 
længere diskussion om sammensætningen af deltagerne mundede ud i at vi satser på 48 
spillere fra Nordsjælland primært. Reklamemateriale skal udfærdiges hurtigst muligt og vil blive 
lagt på diverse platforme.  
Julefrokosten blev opdateret vedr. mad-underholdning-skomar m.v.  
Vi har ansøgt Vennerne i Tisvilde om tilskud til streamingsudstyr. Efterfølgende har de bevilget 
10 t.kr. til Vejby Billard Klub. Det varer ikke længe inden at Det Grønne Hus anmoder om 
ansøgninger. Alle bedes kigge efter så vi får sendt en ansøgning. 
Økonomien arter sig stadigvæk tilfredsstillende og vi har aldrig haft så mange sponsorer som vi 
har for nærværende.  
Vi skal sende en ønskeliste til Hovedforeningen om tiltag af større omfang for den nære fremtid. 
Klubben trænger til en opfriskning og et nyt udsugningsanlæg som måske kunne renoveres for 
hele huset. 
Vi har tilmeldt Eliteholdet til fejringen i Gribskov Kommune for deres Landsmesterskab i 1. 
division. 
Der er udskrevet 2 interne turneringer – OB i keglebillard og 3-Bande. Der er 7 tilmeldte i OB og 6 
i 3-Bande. 
Vores hjemmeside blev hacket i december fejlen blev dog hurtigt udbedret. Det var sponsor 
karussellen der var skurken. Den er nu udskiftet. 
På næste generalforsamling er MS og HW ikke på valg.  
MS spørger om tidshorisonten for opdatering af streaming udstyr. Vi starter med et ekstra 
kamera over det andet skomarbord. 
MAS undrer sig over at lyden på vores streaming er for lav. Det er YouTube der dæmper lyden på 
grund af den musik der spilles i lokalet. 
Hvis vi skal betale fuld afgift for musikken, koster det omkring 1500 kr. Pr. måned 
Næste B-møde aftalt til 4. marts kl. 19. 

Mødet slut 20.35 

Mvh 
Jan Bemmann 
 
 



 
 


